
                                                      

 

                                                         PROTOKÓŁ NR XXIII/2012 

                                            z sesji  Rady Miejskiej  w  Stąporkowie 

                                                 odbytej w dniu 28 czerwca 2012r. 

 

 

Ad. pkt 1.  

Pan Przewodniczący otworzył  XXIII  w  bieżącej  kadencji  obrady sesji Rady Miejskiej. 
Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na stan 14 radnych w obradach udział bierze 12 radnych, 
czyli stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Serdecznie powitał wszystkich  przybyłych. 
 
Ad. pkt.2 
 W punkcie  tym zabrał głos Radny Mazur Edward – złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad  
projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  własność gminy 
Stąporków             uzasadniając swój wniosek powiedział: jestem za sprzedażą , ale jest tam odrębna 
działka, która ma tysiąc parę metrów, zostawić tą działkę, dlatego że na tej działce na dzień dzisiejszy 
jest tam  Monar, ile jeszcze będzie nie wiadomo. Sprzedaż działki potrwa może rok, jest tam budynek  
przez taki czas nie zostanie z niego nic, po drugie Pani Burmistrz  mówiła o budowie mieszkań 
socjalnych w tym budynku można zrobić mieszkania dla kilku rodzin, budynek jest zadbany. Dlatego też 
należy się jeszcze  zastanowić, przeanalizować  i podjąć decyzję na najbliższej sesji.  
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.  
Radni  10 głosami  „przeciw” przy  2 głosach „za” nie wycofali projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad sesji, który przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji  
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności  międzysesyjnej. 
6. Informacja na temat prac związanych z komunalizacją. 
7.  Zapytania i  interpelacje  radnych. 
 8.  Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miejskiej za 2011r. 
    a)  odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach                         
        z wykonania budżetu za 2011r. wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu   
        terytorialnego i objaśnieniami, 
    b)  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                       
         z wykonania budżetu za 2011r. 
    c)  odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi     
          Stąporkowa, 
    d)  odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji   
         Rewizyjnej  dotyczącego udzielenia absolutorium za 2011r, 
    e)  dyskusja, 
    f)  podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania   
        budżetu Gminy Stąporków za 2011rok. 
9.  Podjęcie uchwał  w sprawie: 



    a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012 -2018 
    b)  zmiany w budżecie Gminy Stąporków na 2012r. 
    c)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011rok Samodzielnego Publicznego Zakładu   
         Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, 
    d)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011rok Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury                           
          w Stąporkowie, 
    e)  wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w zakresie                          
         wspierania rodzin, 
    f)  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 
   g)  wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości w użytkowaniu SP ZOZ  w Błaszkowie, 
   h)  wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego w budynku Ośrodka Zdrowia w Krasnej, 
   i)  ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę  
        Stąporków oraz określenia granic ich obwodów, 
   j)  ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach   
        podstawowych prowadzonych przez Gminę Stąporków, 
   k)  zmiany uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie             
        powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej.  
10.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
11. Sprawy  różne. 
12. Zamknięcie obrad sesji.   
Radni w głosowani jawnym  10 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” przyjęli  porządek obrad. 
 
Ad. pkt 3 
Radni w jednogłośnie  przyjęli protokół z XXII  sesji  Rady Miejskiej.              
 
Ad. pkt  4 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał informację z działań między sesjami. 
Informacja  stanowi załącznik do protokółu 
 
Ad. pkt  5 
Pani  Burmistrz odczytała informację z działalności  między sesyjnej. 
Informacja  stanowi załącznik do protokółu. 
Ponadto Pani Burmistrz  powiedziała, że na ostatniej nastąpiła pomyłka , przedłożono  informację z 
której nie wynikało, że Pan Ćwik starał się o ośrodki finansowe na zawody pływackie, z góry za to Pana 
Ćwika  przeprasza  i  informuje, że  zawody pływackie odbędą się  we wrześniu. Zwraca się również do 
sołtysów z prośbą  o pobranie z  Referatu Podatków upomnień i dostarczenie ich adresatom. 
 
Ad. pkt 6 
Informację na temat prac związanych z komunalizacją odczytał Przewodniczący komisji radny Alfred 
Naorecki. 
Informacja  stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 7 
W punkcie tym głos zabrał radny Edward Mazur, który zwrócił się z pytaniem do Pani Burmistrz: 
na blogu , na stronie Pani Burmistrz jest informacja dla wyborców jak pozyskiwać środki unijne i jak to 
nam się opłaca  pozyskiwać te środki, dlatego też  ja bym  prosił, aby Pani  Burmistrz i pozostali radni 
zdecydowali trochę inaczej ,za chwilę będzie głosowany projekt uchwały zmian w budżecie  i 
przekazanie środków na wodociąg, ja nie mówię że ta inwestycja jest  niepotrzebna, ale gdy się złoży 
wniosek w odpowiednim czasie, to gmina pozyska środki, a tak robi to z własnych funduszy. Od  2014r.  
będzie można pozyskiwać środki unijne , wnioski mają być uproszczone, więc można starać się o 
wsparcie a teraz wstrzymać się z tymi inwestycjami. Na ul Dr Anki radni mogli przeznaczyć  około 
400tyś. dostalibyśmy około 120 tyś. a tak nie dostaniemy nic  uważam, że to  jest błąd.   



 
 
Ad. pkt 8  ppkt „a” 
 Uchwałę Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach  z wykonania budżetu                  
za 2011r. wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego i objaśnieniami odczytała  
Skarbnik  Gminy  Pani Grażyna Niechciał. 
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 8, ppkt „b’ 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  ze  sprawozdaniem  z wykonania budżetu  za 2011r. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni w głosowaniu jawnym przy 10 głosach  „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęli uchwałę                             
Nr XXIII/210/ 2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z 
wykonania budżetu  za 2011r. 
 
Ad. pkt 8, ppkt „c” 
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi  Stąporkowa odczytał 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Alfred Naorecki. 
 Wniosek stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 8, ppkt „d” 
Uchwałę  Składu orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie 
absolutorium  odczytał  wiceprzewodniczący  rady radny  Chrzan  Krzysztof.  
Uchwała  stanowi  załącznik  do protokółu. 
 
Ad. pkt 8, ppkt „e” 
W punkcie tym  brak głosów w dyskusji. 
 
Ad. pkt 8, ppkt „f” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2011 
rok. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni  w głosowaniu  jawnym  przy  10 głosach „za”  i 2 głosach „ wstrzymujących się” podjęli uchwałę                    
Nr XXIII/211/2012 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Stąporków za 2011 rok. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „a” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012 -2018. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni w głosowaniu jawnym  przy 10 głosach „za”  i 2 głosach  „wstrzymujących się” podjęli uchwałę                             
Nr XXIII/212/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012             
- 2018. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „b” 
Przewodniczący  spytał  radnych czy mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie zmiany                   
w budżecie Gminy Stąporków na 2012r. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni  w głosowaniu jawnym  przy 10  głosach „za”  i 2 głosach  „wstrzymujących  się” podjęli uchwałę      
Nr XXIII/213/2012  w sprawie zmiany  w budżecie Gminy Stąporków na 2012r. 



 
Ad. pkt 9, ppkt „c” 
Przewodniczący  spytał  radnych czy mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego  za 2011rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki                          
Zdrowotnej  w Stąporkowie. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr XXIII/214/2012 w sprawie  zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego  za 2011rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej  w 
Stąporkowie. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „d” 
Przewodniczący  spytał  radnych czy mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011rok Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  w Stąporkowie. 
 Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
 Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli uchwałę  Nr XXIII/215/2012 w sprawie  
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011rok Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  w 
Stąporkowie. 
 
 Ad. pkt 9, ppkt „e” 
 Przewodniczący  spytał  radnych czy mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie 
 wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w zakresie                          
 wspierania rodzin. 
 Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni  w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli uchwałę  Nr XXIII/216/2012 w sprawie  wyznaczenia     
podmiotu właściwego  do realizacji  zadania administracji publicznej w zakresie  wspierania rodzin. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „f” 
Przewodniczący  spytał  radnych czy mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie 
sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków.  
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni  w głosowaniu jawnym przy 10  głosach „za” i 2 głosach  „przeciw” podjęli uchwałę Nr XXIII/217/2012                 
w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej  własność  Gminy Stąporków.  
 
Ad. pkt 9, ppkt „g” 
Przewodniczący  spytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości w użytkowaniu SP ZOZ  w Błaszkowie. 
 Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli uchwałę  Nr XXIII/218/2012 w sprawie wyrażenia                         
zgody  na dzierżawę części nieruchomości w użytkowaniu SP ZOZ  w Błaszkowie. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „h” 
Przewodniczący  spytał radnych czy  mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego w budynku Ośrodka Zdrowia w Krasnej. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli uchwałę  Nr XXIII/219/2012 w sprawie wyrażenia zgody               
na najem lokalu mieszkalnego w budynku Ośrodka Zdrowia w Krasnej. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „i” 
Przewodniczący  spytał  radnych czy  mają uwagi do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie  
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Stąporków                 
oraz określenia granic  ich obwodów. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 



Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli uchwałę  Nr XXIII/220/2012 w sprawie ustalenia planu              
sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Stąporków oraz określenia  
granic  ich  obwodów. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „j” 
Przewodniczący  spytał  radnych czy  mają uwagi  do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie  
ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli  i oddziałów przedszkolnych w szkołach   podstawowych 
prowadzonych  przez  Gminę Stąporków. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie przyjęli uchwałę  Nr XXIII/221/2012 w sprawie  ustalenia planu              
sieci  publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych prowadzonych przez             
Gminę Stąporków. 
 
Ad. pkt 9, ppkt „k” 
Przewodniczący  spytał  radnych czy  mają uwagi  do przedstawionego  projektu uchwały w sprawie 
 zmiany uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie  powołania 
składów osobowych stałych  Komisji Rady Miejskiej. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
Radni  w głosowaniu jawnym  przy 11  głosach „za”  i 1 głosie  „wstrzymującym  się” podjęli uchwałę      
w sprawie zmiany uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie  
powołania składów osobowych stałych  Komisji Rady Miejskiej. 
 
Ad. pkt 10 
Odpowiedzi na pytanie radnego Mazura udzieliła Pani Burmistrz  powiedziała, że podziela zdanie Pana 
radnego  i żałuje, ze nie wykorzystano środków finansowych i nie zrobiono  odcinka drogi Dr  Anki, ale  
większość  zdecydowała , że ta  inwestycja w chwili obecnej nie będzie robiona, natomiast jeżeli chodzi o 
środki unijne na 2014r. to dopiero rozpocznie się  okres finansowania , ale nie wiadomo kiedy będzie 
można środki pozyskać, a woda w Starym Grzybowie na tą chwilę to najważniejsza sprawa.  
 
Ad. pkt 11 
W punkcie tym  głos zabrała Pani Burmistrz -  podziękowała radnym za udzielone absolutorium, jak również  
podziękowanie przekazała  Pani Skarbnik, pracownikom i sołtysom. 
Podziękowanie za przyjęcie sprawozdania przez radnych złożyła również  Dyrektorka MGOK. 
Radny  Mazur Edward  zaprosił wszystkich  na piknik „Rodzina Rodzinie” który  odbędzie się w dniu 22 lipca 
br. 
Środki uzyskane  zostaną  przeznaczone na letni wypoczynek dzieci z  najuboższych rodzin. 
Sołtys  wsi Niekłań  Mały  Pan Telecki Jan  odniósł się do wypowiedzi Pani Burmistrz z dnia 20 czerwca, ze 
spotkania z sołtysami , na którym Pani Burmistrz zaproponowała by sołtysi  nie zabierali głosu w sprawach 
różnych a zwracali się bezpośrednio  do radnych. Uważa, że to wielki błąd, bo każdy człowiek na każdy 
temat          ma swoje zdanie, on współpracuje z obydwoma radnymi, ale pozbawiać głosu sołtysa na sesji, to 
jest błąd. 
Pani Burmistrz odpowiadając na powyższe stwierdziła, że nikogo nie chce pozbawić głosu, ale należy 
szanować czas  i mówić o sprawach ważnych  a nie o sprawach mało ważnych, które można przekazać 
bezpośrednio pracownikowi lub o rzeczach , które zostały  wykonane. 
 
Ad. pkt 12 
Z  uwagi  na wyczerpanie porządku  Przewodniczący zakończył obrady sesji Rady Miejskiej. 
 
 
  

Protokółowała:  Kosik Grażyna                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                                            Jacek  Kołodziej 


